
证书二维码

证书编号：197HACCP1900003

兹 证 明

邵东县广运食品有限公司

统一社会信用代码：9143052166397317XY
注册地址：邵东县魏家桥镇井边村 1组 邮编: 422800
审核地址：湖南省邵阳市邵东县魏家桥镇井边村 1组（邵东飞机场小跑道东面 200米处）厂房 1-3 层 邮编: 422800

管理体系符合

《危害分析与关键控制点（HACCP）体系认证要求（V1.0）》标准要求

认证范围：

湖南省邵阳市邵东县魏家桥镇井边村 1组（邵东飞机场小跑道东面 200
米处）厂房 1-3层邵东县广运食品有限公司生产车间的（饮料车间）浓缩果

蔬汁（浆）饮料和风味糖浆的生产

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

首次发证日期：2019年 10月 25日
发 证 日 期 ：2022年 10月 24日
有 效 期 至 ：2025年 10月 24日

HACCP 管理体系认证证书



Registration No. 197HACCP1900003

This is to certify that

Shaodong Guangyun Food Co., Ltd

The social credit code：9143052166397317XY

Registered Address: Group 1, Jingbian Village, Weijiaqiao Town, Shaodong County

Audit Address: 1-3 floors of the factory building, Group 1, Jingbian Village, Weijiaqiao Town, Shaodong County,

Shaoyang City, Hunan Province (200 meters east of the small runway of Shaodong Airport)

Which is in conformity with
HACCP Addtional Requirments V1.0

This certificate covers the following scope of

The production of concentrated fruit and vegetable juice (syrup) drinks and flavored syrup in the production
workshop of Shaodong Guangyun Food Co., Ltd. (beverage workshop) located on the 1-3 floors of the factory
building in Group 1, Jingbian Village, Weijiaqiao Town, Shaodong County, Shaoyang City, Hunan Province (200
meters east of the small runway of Shaodong Airport)

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Date of first Issue：2019-10-25

Issue Date：2022-10-24

Expiration Date: 2025-10-24

Cert code

HACCPmanagement system Certificate


